

Gift Something

優惠條款及細則

1. 您必須於網上訂購時，輸入優惠代碼"VISAGIFT_2017"或致電 +852-2730-0885 或電郵到 hello@giftflowers.com.hk 向職員提供優惠券編號，否則你無法使用此優惠。
2. 免費送貨服務只適用於香港，九龍，新界（包括香港國際機場及東涌）。
3. 免費送貨服務並不適用於其他離島。
4. 此優惠不可與其他優惠同時使用及不可兌換現金。
5. 若有任何爭議，Gift Flowers Hong Kong 保留最終決定權。

Offer Terms and Conditions

1. Simply place your order online – you will be asked for the discount code "VISAGIFT_2017". Alternatively, call us at +852-2730-0885 or email hello@giftflowers.com.hk. You must mention discount code "VISAGIFT_2017" when placing your order, otherwise this discount will not be applied to your purchase.
2. Free Delivery is applicable to any purchase to Hong Kong Island, Kowloon and the New Territories (including Hong Kong International Airport and Tung Chung).
3. There will be no free delivery service to any Outlying Islands exclude Hong Kong International Airport and Tung Chung.
4. This offer is not redeemable for cash and cannot be used in conjunction with any other promotion.
5. In the event of any dispute, Gift Flowers Hong Kong reserves all rights to make final decision.